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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 14.02.2022 

 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Informatívna správa o schválenom rozpočte mesta na rok 2022 - školstvo   

2. Návrh plánu práce komisie na I. polrok 2022 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

4. Rôzne (v tom aktuálna situácia na školách) 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných                  

a predstavil novú členku komisie školstva, Mgr. Szilviu Csomós Benkovics. Oboznámil ich s 

programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1. Informatívna správa o schválenom rozpočte mesta na rok 2022 - školstvo   
    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla materiál, ktorý bol schválený na MsZ. Uviedla, že na školské 

programy sú schválené finančné prostriedky vo výške 10 000 €. Opýtala sa, aký termín dať 

školám na podávanie projektov. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol dať čo najskorší termín, aby si školy mohli pripraviť 

projekty a aby komisia mohla posúdiť pridelenie finančných prostriedkov. Bude treba osloviť 

každú školu, informovať ich, navrhol termín okolo 20. marca a otvoril diskusiu. 

Mgr. Juraj Bottka – navrhol oceniť aj talentovaných žiakov, ktorí majú buď výborný 

prospech, alebo sa zúčastňujú predmetových olympiád, športových súťaží, alebo majú nejaké 

iné aktivity, s ktorými reprezentujú celé mesto. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – uvítal nápad oceňovania talentovaných žiakov. Uviedol, že do 

konca marca by školy mohli podávať školské projekty a potom ich môžeme do konca 

školského roka osloviť ešte raz, aby dali návrhy na talentovaných žiakov. 

Mgr. Juraj Bottka – dal návrh na vypracovanie určitých kritérií, ktoré by mali spĺňať všetky 

projekty. Kritériá, na základe ktorých by sa prideľovali finančné prostriedky, aby sa projekty 

neopakovali tie isté každoročne, aby mali nejakú pridanú hodnotu, nejaké špecifikum. Mohli 

byť tento rok napr. ekologicky zamerané projekty, alebo niečo podobné. 

PaedDr. Peter Černý, PhD.  – súhlasil s návrhom, dodal, že by bolo dobré, keby projekty 

mali nejaký význam pre žiakov školy, aby neboli zamerané iba na nákup pomôcok, ktoré 

potom v budúcnosti nebudú využité.  

Mgr. Lívia Gešková – dodala, že v tomto školskom roku by už školy nestihli aj vypracovať 

aj realizovať projekt podľa nových kritérií, preto navrhla vypracovať kritériá na budúci 

školský rok. Tento rok OSS podá informácie o odovzdaných projektoch členom komisie, 

povieme čoho sa týkajú jednotlivé projekty, na čo sú zamerané, či sú tie isté ako v minulých 

rokoch, atď. 
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Mgr. Juraj Bottka – sa opýtal, či sa tento rok plánujú nejaké aktivity s partnerskými 

mestami, lebo v posledných dvoch rokoch neboli žiadne. 

Mgr. Lívia Gešková – odpovedala, že zatiaľ nie sú naplánované konkrétne akcie 

s partnerskými mestami. V rozpočte sú schválené finančné prostriedky vo výške 4 000 €. 

Mgr. Juraj Bottka – odôvodnil, že pýtal sa preto, lebo v prípade, keby sa nič nekonalo, 

finančné prostriedky by sme mohli využiť pre naše školy. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – vyslovil názor, že pre žiakov sú určite zaujímavejšie akcie so 

zahraničnými partnerskými mestami, ale v prípade potreby sa financie dajú presunúť. Dal 

hlasovať návrh:  

 podávanie žiadostí na školské projekty do 20. marca 2022, 

 podávanie žiadostí na talentovaných žiakov do konca školského roka 2021/2022 

 

Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o schválenom rozpočte mesta na 

rok 2022 – školstvo, s pripomienkou, že schválená suma 10 000 € na školské programy 

bude rozdelená Komisiou školstva medzi jednotlivými školami v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Galanta na základe podaných žiadostí škôl s nasledujúcimi termínmi podaní:  

 žiadosti na školské programy do 20. marca 2022, 

 žiadosti na talentovaných žiakov do konca školského roka 2021/2022, t. j.                 

do 30. júna 2022 

 

 

2.  Návrh plánu práce komisie na I. polrok 2022 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol pridať do plánu práce komisie na I. polrok do 

programu aprílového zasadnutia: rozdelenie finančných prostriedkov na školské programy, do 

programu augustového zasadnutia potom na II. polrok: vyhodnotenie projektov na 

talentovaných žiakov. 

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, či k žiadostiam na opravu a údržbu školských objektov 

vie mesto doložiť nejakú odbornú správu pre členov KŠ o stave školských objektov, aby tie 

opravy boli riešené komplexne, na základe posúdení nejakého odborníka. 

Mgr. Lívia Gešková – odpovedala, že OSS to nevie odborne posúdiť a oddelenie rozvoja, 

výstavby a spoločný stavebný úrad zatiaľ takýto zoznam nevytvorilo. 

Mgr. Juraj Bottka – doplnil, že to by bola úloha pre oddelenie rozvoja, výstavby 

a spoločného stavebného úradu mesta, aby posúdili na mieste oprávnenosť žiadaných financií. 

Zo stavebného úradu sa nikdy nedostali k tomu, aby analyzovali školské objekty, aby sa 

vyjadrili k stavu budov a k nutným opravám. Máme budget, podľa vyjadrenia vieme spraviť 

prioritu. 

Ing. Štefan Marczibányi – vyjadril požiadavku, aby členovia KŠ sa dozvedeli o aktuálnych 

projektoch na tento rok, aby vedeli posúdiť, či je to v súlade so žiadosťami na opravu 

a údržbu školských objektov. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – povedal, že treba zadať konkrétnu úlohu vedeniu mesta, aby 

bol delegovaný odborník z oddelenia rozvoja, výstavby a spoločného stavebného úradu 

mesta, aby odborne posúdil stav školských objektov a dal posudok aj KŠ. Aby sa odborník 

vyjadril k tomu, či jednotlivé opravy sú urgentné, či majú opodstatnenie. 

Ing. Štefan Marczibányi – vyslovil obavu, že keď sa má čakať na stanovisko odborníka, tak 

možno, že nič nebude spravené. Nechce, aby sa situácia skomplikovala, aby sa vedeli rozdať 

finančné prostriedky, keď sú schválené. 
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PaedDr. Peter Černý, PhD. – dodal, že KŠ sa vždy snažila, aby finančné prostriedky boli 

pridelené v logickom slede, iniciatíva zo strany členov KŠ tu vždy bola, aby sa opravovalo 

komplexne. Dal hlasovať za návrh, aby vedenie mesta delegovalo odborníka z patričného 

oddelenia na posúdenie stavu školských objektov, aby KŠ podľa stanoviska vedela určiť 

pridelenie finančných prostriedkov na opravy školských objektov. 

 

Komisia školstva jednomyseľne schvaľuje návrh plánu práce na I. polrok 2022, 

s pripomienkou, že do programu aprílového zasadnutia sa doplní bod: rozdelenie 

finančných prostriedkov na školské programy. 

 

Komisia školstva žiada projektového manažéra alebo vedúcu oddelenia rozvoja, výstavby 

a spoločného stavebného úradu mesta, aby na najbližšie zasadnutie KŠ predložila 

plánované projekty mesta, čo sa týka škôl a odporúča vedeniu mesta, aby delegovalo 

odborníka na kontrolu školských objektov a po kontrole aby poskytli odborné stanovisko 

členom KŠ. 

 

3.  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

     zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

      

Mgr. Lívia Gešková – uviedla, že na OSS momentálne nie sú žiadosti na riešenie 

havarijných stavov školských objektov. 

 

4.  Rôzne  

 

a) 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – informoval členov KŠ, o akých problémoch sa dozvedel na 

zasadnutí RŠ pri ZŠ G. Dusíka. Ide o prístup niektorých zákonných zástupcov k pandémii 

a k nosením rúšok. Chcel vedieť, či o týchto problémoch vie aj zriaďovateľ a či také 

problémy sa vyskytli aj na iných školách. 

Mgr. Lívia Gešková – všetky školy postupovali podľa aktuálneho školského semaforu. V ZŠ 

G. Dusíka boli 2 rodiny, ktoré mali problém s nosením rúšok v škole, nedali deťom ráno 

rúška, odprevadili ich do školy, ale riaditeľka ich odmietla pustiť do školy, na čo mala právo. 

Bola prítomná aj policajná hliadka, riešilo sa to. Rodičia žiadali od riaditeľky písomné 

stanovisko, aj právnik mesta dal zákonným zástupcom písomnú odpoveď. Ostatné školy tento 

školský rok nemali podobný problém. Riešili sa problémy aj v MŠ, pri prezliekaní detí ráno, 

pri vstupe do budovy, ale to sa tiež vyriešilo. Boli problémy aj na ZUŠ, Sídl. SNP, keď sa 

nemohli spájať triedy, niektorí rodičia sa báli, nechceli púšťať deti do školy, riešilo sa to 

individuálne. 

 

b) 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – informoval o skutočnosti, ktorá bola predmetom zasadnutia 

RŠ pri MŠ-Óvoda, Sídl. Sever. Riaditeľka MŠ dala žiadosť na zbúranie kotolne 

na elokovanom pracovisku, v Hodoch. V žiadosti odôvodnila, že v kotolni je prepadnutá 

strecha, budova ohrozuje bezpečnosť detí, kotol nevyužívajú, takže budova je zbytočná. Suma 

na zbúranie bola 8 800 € a finančné prostriedky neboli pridelené, lebo suma bola príliš 

vysoká. Otázka je, čo teraz s tou budovou, či sa niečo plánuje. 

Mgr. Lívia Gešková – odpovedala, že pred dvomi rokmi sa mala tá budova demolovať, je 

nebezpečná, nepotrebná, aj denné centrum sa vyjadrilo, že nepotrebujú tú budovu. Bola na 

mieste aj delegácia z mesta a vtedy sa dohodlo, že oddelenie rozvoja mesta malo zabezpečiť 2 
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cenové ponuky, jednu na opravu a jednu na sanáciu budovy. V zime 2021 prepadla strecha, 

jedna cenová ponuka na opravu už je, ešte stále sa čaká na druhú cenovú ponuku, na sanáciu. 

 

c) 

Mgr. Lívia Gešková -  informovala prítomných o Covid situácii na školách, mení sa to každý 

deň, pribúdajú triedy, ktoré sú v izolácii, lebo sa v triede vyskytol pozitívny test na Covid. 

Podľa najnovšieho školského semaforu trvá izolácia už len 5 dní, potom sa triedy vracajú 

naspäť do školy. Niekedy vypadnú z vyučovacieho procesu aj pedagogickí pracovníci, ale aj 

prezenčné aj dištančné vzdelávanie v prípade potreby je zabezpečené. 

 

d) 

Mgr. Juraj Bottka – sa opýtal, či pri prístavbe tried v MŠ Clementisove sady bude zateplená 

celá budova MŠ. A ako to vyzerá s udržateľnosťou projektu, keď dobre vie, má tam byť 

umiestnených určité percento detí z rómskych rodín. 

Mgr. Lívia Gešková – odpovedala, že celá budova MŠ bude zateplená. V MŠ má byť určité 

percento detí nielen z rómskych rodín, ale aj zo sociálne slabších rodín ďalších 5 rokov. 

Riaditeľka MŠ bude vykazovať, koľko takých detí navštevuje MŠ. 

Mgr. Juraj Bottka – v prvom rade pri zápise treba zobrať do všetkých MŠ len také deti, 

ktoré majú trvalý pobyt v Galante. Na to, aby bolo dieťa prijaté do MŠ, musí sa aspoň jeden 

rodič prihlásiť v Galante na trvalý pobyt, aby hlavne obyvatelia Galanty mali zabezpečený 

komfort pri výbere MŠ pre deti. 

Mgr. Lívia Gešková – v školskom roku 2021/2022 sme neprijali do MŠ žiadne dieťa, ktoré 

nemalo trvalý alebo aspoň prechodný pobyt v Galante. 

 

e) 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o žiadosti na úpravu rozpočtu mesta na rok 2022, žiada 

navýšenie mzdovej položky pre MŠ, ZUŠ, CVČ, ŠKD pri ZŠ, ŠJ pri MŠ a ZŠ z dôvodu 

zabezpečenia mimoriadnych odmien podľa Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa. Žiadosť 

vychádza zo stavu zamestnanosti škôl a školských zariadení k 31.12.2021 ako aj zo žiadostí 

riaditeľov jednotlivých škôl a činí celkom 63 193 €. Odmeny by mali byť vyplatené do júna 

2022. 

 

Komisia školstva súhlasí s úpravou rozpočtu mesta, týkajúce sa vyplatením mimoriadnych 

odmien podľa Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa.  

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a stanovil 

termín najbližšieho zasadnutia na 04.04.2022 o 15.00 hod. 

 

 

 

            PaedDr. Peter Černý, PhD., v. r. 

            predseda komisie  
 

 

 

V Galante dňa 15.02.2022                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová 

                             


